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(ingezonden 1 juli 2024)

Vragen van het lid Van Kent (SP) aan de minister van Infrastructuur en Waterstaat over het 
nieuws dat Chemours een vergunning aanvraagt voor TFA

 

Vraag 1

Wat is uw reactie op het nieuws dat chemiefabrikant Chemours een vergunning heeft 
aangevraagd voor de uitstoot van trifluorazijnzuur (TFA)? [1]

 

Vraag 2

Is u inmiddels bekend welke effecten de aanwezigheid van TFA in ons drinkwater heeft op de 
volksgezondheid? [2] [3]

 

Vraag 3

Zo nee, bent u bereid om dit nader te onderzoeken? 

 

Vraag 4

Deelt u de mening dat een stof pas uitgestoten mag worden, zodra voldoende is bewezen dat dit 
veilig kan?

 

Vraag 5

Klopt het dat er technieken bestaan die de uitstoot van TFA overbodig maken?

 

Vraag 6



Wat kunt u samen met het bevoegde gezag doen om te voorkomen dat Chemours een vergunning
krijgt voor de uitstoot van TFA?

 

 

[1] AD/Rivierenland, 27 juni 20224: Chemours wil een extra vergunning

[2] Argos, 17 februari 2024: 'Dringend toxicologisch onderzoek naar drinkwater nodig'

[3] NU.nl, 19 december 2023: 'Chemiebedrijf Chemours wist niet dat schadelijke pfas in fabriek 
ontstond'


